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PREDMET: IZVJEŠTAJ O RADU J.K. LAHOR ZA 2022. GODINU

U skladu sa programom rada za 2022. godinu, klub je realizovao slijedeće:

ŠKOLA JEDRENJA I PRIVATNA OBUKA

Tokom ljeta, u junu i julu, organizovana je obuka jedrenja za djecu od 7 do 11 godina. Format je

bio isti kao i ranijih godina. Obuka se održavala u grupama od 5 – 6 polaznika u trajanju od 20 sati po grupi.

Vođeno je 5 grupa sa ukupno 26 polaznika. Ove godine donijeta je odluka da se škola jedrenja održava

isključivo za djecu koja žive u Kotoru kako bi na taj način zadržali veći broj djece. Od 26. polaznika, njih 17

(65 %) se pridružilo redovnim treninzima u toku ljeta, a 4 (15 %) je nastavilo i u zimskoj sezoni.

Nastavili smo sa privantom obukom jedrenja za djecu i odrasle. Pokazalo se da u Kotoru postoji

interesovanje (pogotovo kod stranaca) za učenje jedrenja. Ovaj vid aktivnosti predstavlja dodatan izvor

finansiranja i potencijal za dalji razvoj kluba kroz aktivni turizam. U 2022. godini obuku kroz privatne časove

prošlo je 23 učenika uzrasta do 18 godina starosti a dva polaznika su nastavila redovne treninge i u

zimskom periodu. Da bi se ovaj potencija iskoristio potrebno je da klub u što skorije vrijeme nabavi

jedrilicu tipa mikrotoner ili neku sličnu jedrilicu  kako bi mogao da vrši kvalitetniju obuku odraslih osoba.

TRENINZI

U 2022. godini treninzi su održavani 3 puta sedmično. Članovi su podjeljeni u grupe prema

klasama i vještini. U klubu je aktivna jedna grupa u klasi Laser i dvije grupe u klasi Optimist. Trenutni broj

aktivnih članova u klasi Laser je 7 a u klasi Optimist je 20 što ukupno čini 27 članova do 18 godina starosti.

Broj aktivnih članova u zimskom periodu je smanjen za 10% u odnosu na 2021. godinu. Određeni broj

djece prestao je da trenira zbog nezainteresovanosti dok su neki kažnjeni od strane roditelja zbog loših

rezultata u školi. Problem zadržavanja djece u zimskom periodu prvenstveno nastaje uslijed loših

vremenskih uslova i nedostatka vjetra. Uprava će posebno raditi na osmišljavanju aktivnosti tokom dugih

perioda bez vjetra.

Tokom ljetnjeg raspusta treninzima su se tradicionalno priključili ostali članovi kluba pa je u

avgustu broj članova u klubu dosegao rekordnih 77. Na taj način je ostvareno uvećanje broja članova u

odnosu na 2021. godinu i to za 43 %.



REGATE I REZULTATI

JK Lahor je organizovao regate za kalse Optimist i Laser a u skladu sa kalendarom CJS-a i planom

rada. U maju mjesecu organizovali smo takmičenje “Regata Bokeških mornara” i “Memorijal Milana

Tujkovića” uz podršku preduzeća “Tujko”. U julu smo morali da odustanemo od regate “Memorijal

Kapetana Marka i Joza Ivanovića” i “Spinel kup” zbog proglašenog dana žalosti u cijeloj zemlji. Uprava nije

uspjela da pronađe novi termin za ovu regatu uslijed ranije isplaniranih obaveza. Uz pomoć Opštine Kotor

organizovali smo regatu “Dan Kotora” za klase Optimist i Laser.

Klub je 21. i 22. jula organizovao 19. po redu “Fašinada cup” regatu. Učestvovala su 42 broda sa

220 članova posade. Regata je organizovana po ustaljenom programu uz dobar vjetar tokom oba dana

jedrenja.

Klub je učestvovao na svim planiranim regatama u zemlji i inostranstvu. Detaljni rezultati za klase

Optimist i Laser prikazani su u prilogu izvještaja, a posebno izdvajamo sledeće rezultate:

● U klasi Optimist ukupno je osvojena 48 medalja  (15 zlatnih, 15 srebrnih i 18 bronzanih).

● U klasi Laser došlo je do povećanja broja osvojenih medalja za 50 % (sa 22 na 33). Od toga

je osvojeno 11 zlatnih, 12 srebrnih i 10 bronzanih medalja.

● JK Lahor je osvajač kupa i prvenstva CG za klasu Optimist dok je za klasu ILCA 4 u kategoriji

djevojčica na prvenstvu CG zauzeo prva tri mjesta a na kupu CG 2. i 3. mjesto. .

● Poseban uspjeh predstavlja činjenica da su naši članovi Vanja Strahinja, Marko Vujović,

Aleksa Roganović i Marin Čižek predstavljali Crnu Goru na svjetskom prvenstvu za klasu

Optimist u Bodrumu, Turska.

● Članovi kluba su ove godine, pored svjetskog prvenstva učestvovali i na 4 regate u

inostranstvu. Od toga dvije regate u Puli (CSC kup i Sv. Nikola), Dubrovačka regata i SEEOOC

na Paliću.

● MM Sailing team predvođen našim članovima Milošem i Markom Radonjićem pobijedio je

na skoro svim regatama na kojima se takmičio. Braća Radonjić su sa svojim nastupima

promovisali klub na najbolji mogući način. Posebno se izdvajaju pobjede na regatama

Mrduja u Splitu, Venice hospitality challenge u Veneciji kao i treće mjesto u generalnom

plasmanu na regati Barcolana.

ODRŽAVANJE FLOTE I NABAVKA OPREME

Ove godine je u nabavku nove opreme i održavanje flote i kluba uloženo rekordnih 33,019.11

eura.

● Uz pomoć lokalne zajednice, TO Kotor i NVU Karampana skupljena su nedostajuća sredstva za

kupovinu adekvatanog gumenjaka sa motorom.

● Kupljena su 4 nova jedra za klasu Optimist, kao i dva kompletna korištena broda sa po dva jedra.
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● Donacijom kompanije Dabinović kupljene su dvije jedrilice klase ILCA sa potpuno novom

opremom, jedrima i trajlerima. Dodatno je kupljeno jedno novo jedro a klub je na regati u Puli

osvojio  karbonski jarbol i vrgolu za klasu ILCA.

● Redovno su popravljene i održavane dotrajale jedrilice i oprema.

ODRŽAVANJE KLUPSKOG PROSTORA

Na uređenju klupske ponte nije bilo pomaka uslijed nedostatka sredstava. Za potrebe sanacije

ograde, izrade navoza i hladovine potrebna su značajnija sredstva jer se pokazalo da ovi radovi moraju biti

urađeni od kvalitetnh pa samim tim i skupih materijala uslijed velike izloženosti morskoj vodi. Ispred ponte

postavljena su tri muringa za potrebe kluba.

Problem Stefine kuće se pomjerio sa mrtve tačke pa je tako za 2023. godinu direkcija u svoj budžet

i plan rada uvrstila izradu projekta sanacije ovog prostora. Za 2023. godinu predviđeni su radovi na sanaciji

Slavjanske čitaonice pa vjerujemo da će i u sklopu ovih radova donekle  biti saniran prostor ispred kluba.

Uprava je intezivno radila i na uređenju prostorija kluba. Radovi su vršeni tokom 3 mjeseca (od

septembra do novembra). Zahvaljujući volonterizmu članova uprave, klub je kompletno okrečen,

zamjenjena je rasvjeta i obnovljene električne instalacije, uređen je ulaz, izvršena prenamjena prostorija

pa sada u klubu imamo adekvatnu alatnicu, sušaru za odjela, mušku i žensku svlačionicu. Izrađeni su i

reklamni panoi, tabla iznad ulaza a ispred kluba su postavljeni nosači za katamarane.

OSTALE AKTIVNOSTI  KLUBA

Klub je tradicionalno učestvovao na manifestaciji “Bokeška noć” i u proslavi Dana Opštine

Kotor. Pored ovoga, obilježeno je i 75. godina postojanja kluba. Za tu potrebu organizovana je prigodna

svečanost u obnovljenim prostorijama kluba. U 2022. godini aktiviran je i novi veb sajt kluba a značajno je

uvećana i medijska prisutnost pa se počelo sa redovnim izvještavanjem lokalne zajednice o radu i

aktivnostima kluba. Na kraju uspješne godine Lahor je proglašen za najbolji sportski klub u Opštini Kotor

za 2022. godinu.

IZAZOVI ZA KLUB

Nakon rješavanja gorućih problema u klubu i ozbiljnijeg rada tokom 2022. godine uprava je došla

do zaključka da je na ovom organizacionom nivou dosegnut maksimum. Obaveze u klubu u pogledu

održavanja opreme, administracije, organizacije regata, treninga i drugih aktivnosti zahtjevaju puno radno

angažovanje više osoba. Činjenica je da više od polovine vremena koje uprava ulaže u rad kluba nije

plaćeno. Takav vid organizacije dugoročno nije održiv i uskoro će dovesti do lošijeg rada kluba. Da bi se

ovaj problem rješio potrebno je da se vlasnici kluba shodno svojim obavezama iz statuta aktivnije uključe u

rad kluba.

Pored ovog najvećeg, gore pomenutog problema, aktivni su i problemi kombi vozila i nadogradnje

za prikolicu koji su neophodni kako bi naše takmičarske ekipe imale kontinuitet učešća na kriterijumskim

regatama u Hrvatskoj. Za potrebe odlaska na ove regate, kao i na svjetsko prvenstvo u Turskoj tokom 2022.

godine korištena su privatna vozila i klupska prikolica a nerjetko smo i od JK Delfin posuđivali prikolicu sa

nadogradnjom.
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Još jedan izazov sa kojim se susreće uprava kluba jeste izrada plutajućeg pontona za koji od JPMD

imamo odbrenje i rješenje o UT uslovima. Najveći problem je kupovina pontona zbog nedostatka

sredstava.

ZAKLJUČAK

Uprava je u pogledu takmičenja, treninga, promocije kluba u potpunosti ostvarila plan rada za

2022. godinu. Planovi za nabavku opreme su u potpunosti realizovani a u nekim segmentima i nadmašeni.

Finansijski plan ispunjen je u iznosu većem od planiranog jer smo uspjeli da realizujemo i neke neplanirane

donacije. Uspješno smo realizovali obilježavanje 75. godina kluba i organizovali planirane regate. U

pogledu ostvarenih rezultata na takmičenjima klub je bio izuzetno uspješan kako u “malom” tako i u

krstaškom jedrenju. Klub je završio godinu bez dugovanja.

Filip Petričević, predsjednik
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